
PROTOKOL NrXVI I Iz2008

obrad XVIII sesji Rady Miejskiej Ostzesafw
odbytej w dniu 29 maia 2008 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 20 radnych (95"2%).

Nieobecny usprawiedliwiony :
1. Slawomir Odrobiriski

W obradach uczestniczylizaproszrni goScie wedlug zalqczsnych list obecnoSci.

Porz4dek obrad
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocno5ci obrad
2. Przedstawienie porzqdku obrad XVIII sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r sekretarzaobrad XVIII sesji Rady Miejskiej
 .Przyjgcie protokolu zobralXVII sesji Rady Miejskiej
5. Informacja Przewodniczry,ego Rady Miejskiej o dzialaniach podejmowanych w okresie

miEdzy sesjami
6. Sprawozdanie Burmi strza z realbasji zadah w poprzednim okresie, nvlaszcza

z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacje izapytarua radnych
8. Zapytania i wnioski przewodnicz4cych dzielnic i softysow
9. Sprawozdanie finansowe Ostrzeszowskiego Centrum Kultwy 2a2007 rok

10. Sprawozdanie finansowe Biblioteki Publiczrej Miasta i Gminy Ostrzesz6w 2a2007 rok
I 1. Informacj a dotyczqca dzialalnoSci Zakladu Gospodarki Mieszkaniowej sp. z o.o.

w 2007 roku
12. Sprawozlanie zdziaNalnosciZakladuEnergetyki Cieplnej sp. z o.o. zarok2007
13. PodjEcie uchwal w sprawie:

a) mtianw budZecie Miasta i Gminy Ostrzesz6w w 2008 roku (nr 103/2008)
b) zasad wynajmowania lokali wchodzqcych w sklad mieszkaniowego zasobu gminy

(nr 98/2008)
c) powierzeniazanz$tt nad nieruchomoSciami wchodz4cymi do gminnego zasobu

nieruchomo5ci (nr 99 12008)
d) szszng6Nowychzasad i trybu vmarzatia orazudAelania ulg w splacaniu wierzytelnoSci

inalehnoi;ci pienigznycln, do kt6rych nie stosuje siE przepis6w ustawy Ordynacja
podatkowa orczwskazaria organ6w do tego uprawnionych (rr 100/2008)

e) zamiany grunt6w pomigdzy Miastem i Gmin4 Ostrzesz6w a Pani4 Stanislaw4
Pruchniewicz zam- Osiedle Piast6w TE/ 5, 63 -500 Oshzesz6w (nr 102/2008)

D wniesienia nieruchomo5ci zabudowanej polo2onej w Ostrzeszowie na rzecz
Wodoci4g6w Ostrzeszowskich sp6lka zo.o. z/s w Ostrzeszowie (nr l0al2008)

g) nieodplatnego nabycia nieruchomo5ci poloZonej we wsi Rogaszyce, gmina Ostrzesz6w
(nr 105/2008)

1 4. Odpowie dzi rn interpelacje i zapytarua
15. Sprawy r62ne i informacje
16. Zakohczerue
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ZNo iryN radnym i wszystkim zgr omadznny m iry czena z okazji 1 8 -lec ia
powstania samorzqdu (27 maja 1990 rok).
Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil puchar II Wicemistrza Polski
w )OI Mistrzostwach Polski Samorz4dowc6w w Halowej Pilce Nozrej ,,500,
lct6rzy zdobyla druzyna pilkarska UrzEdu Miasta i Gminy.

Do p-ktu 2-eo Przedstawienie ogzadku obrad XVIII sesii Radv Mieiskiei
PrzewodnicApy Rady Miejskiej przedstawil porz4dek obrad, kt6ry radni
otrrymali z zayroszeniem na dzisiejsze obrady.
Stanislaw Wabnic - Burmistrz wni6sl o przyjqcie do porz4dku obrad
sesji projektu uchwaly w sprawie nieodplatnego nabycia nieruchomoSci
poloZonej we wsi Olszyna, gmina Ostrzesz6w (nr 105/2008).
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,pai') przyjgla powyZszy projekt
uchwaly do porz@ku obrad sesji.

Do p-ktu 4-eo Przyiecie protokolu z obrad XVII sesii Rady Mieiskiei
Radny Jerzy Szulcryriski - sekretarz obrad XVII sesji Rady Miejskiej
przedstawil wniosek w sprawie przyjgciaprotok6l z poprzedniej sesji
bezodczytania.
Wnio sek stanowi zaNp?lnrk do protokolu.
Ponadto protok6l byl wylo2ony do wglQdu Radnych w pokoju nr 25
Urzgdu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zaproszeniu
na obrady dzisiejszej sesji.
Rada Miejska jednoglo5nie (20 glosow ,z;d) prryjgNazgNoszony wniosek.

Do n-Iiitu $qo Infomacia Pqewodniczaceqo Radv Mieiskiei o dzialaniach
podeimowanvch w okresie miedzv sesiami
P owyisz4informacj g zloiryl Przewodniczqcy Rady.
Informacja stanowi r aNqcznk do protokofu .

Do p-ktu Geo Sprawoz.danie Burmistrza z realizacii zadai w ponruednim okresie.
zwlaszcza z wvkonania uchwal Radv Mieiskiei
Stanislaw wabnic - Burmistrza aoiryl powyhsze sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi zaNqcznrk do protokolu.

Do n-ktu 7-eo Intemelacie i zanvtania radnvch
Radny Ryszard Szymanski przedstawil petycjE mieszkaric6w w zwi4gku
z zamiar em budowy przez F irmg Centertel stacj i telefonii ko m6rkowej
zlokaliznwanei przy ul. Przemyslowej. Zwraca siE z pro5bqo udzielenie
odpowiedzi na nastQpujqce pytania:
- cry wydano juZ pozwolenie na budowg stacji bazowej telefonii kom6rko-

wej,
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- czy uwzglgdniono decyzje o Srodowiskowych uwarunkowaniach,
- do kogo mleL.y tererl na kt6rym Firma Centertel ma pobudowa6 stacjE,
- jakie jest stanowisko wladz miasta w powyhszej sprawie i podjgte dna\arna
uniemoZliwiaj4ce budowg tego typu obiekt6w w obrpbie zabudowy
mieszkaniowej i sz,k6l.

Zglasza nastgpujqce problemy dotycz4ce wykonanego remontu ul. Daszyri-
skiego:
- poprawQ nawierzchni zapadngtego chodnika prry posesji Ceglark6w,
stanowiqcego niebe4ieczeristwo dla przechodz4cychnim os6b i w kt6rym
po deszczntworzy sig kafu2a wody,

- od7 miesigcy nie pomalowano przejsc dlapieszychprzy aptece icmenta-
tztL

Ponawia postulat zgNaszarry na sesji w pa:Zdzierniku ubieglego roku odnosnie
umieszczenia tablic informacyjnych ulatwraj qcych dojazd do wazniej sry ch
obiekt6w w miefcie - na rondach prry ul. Armii Krajowej. Kierowcy maj4
problem z odnalezieniem instytucj i.
Radny Andrzsj Manikowskizapytuje dlaczego zamknigta jest toaleta
na Borku.
Zglasza problenr, 2e zasNonrpta jest wido cznofiC przy wyjeldzie naul.
Zankowq z parkingu przyle gNego do nowej,,B iedronkf' przez stale
parkuj4cy na ul. Zamkowej samoch6d dostawczy PROFI.
Zapytuje czy bgd4.odnowione tablice granczne zabr6w pruskiego
i rosyjskiego umieszczone na slupachprzy pomniku Powstaric6w Wlkp.
z^rtiqzktrzezhliiaiqcqsig90rocznic4wybuchuPowstaniaWielkopolskiego
Skoriczyl siE nab6r do przedszkoli i wiele dziecinie dostalo sig do w/w
plac6wek. W irq za ten stan rzecry mie szJ<aricy obarczaj4 radny ch. Zapfiije
czy dziecispozaterenu Miasta i Gminy ostrzesz6w dostaly sig do naszrych
przedszkoli.
Radny Marek czwordon informuje, ze w nieodlegtym czasie (18 kwietnia
i 14 nrr;jabr.) zdarryly sig dwa wypadki drogowe: na ul. Grzybowej i na
odcinku drogi krajowej nr I I w miejscowoSci Turze. W obu wypadkach
sfuZby nabardzo dlugi czas zablokowaly drogi, ap6imej okazalo sip, 2e nie
bylo takiej potrzeby (zaarzsnate zakwalififtowano do kolizji, co nie wywo-
luje koniecznosci blokowania dr6g). z.apytuje czy w tychprzypadkach poli-
cja prawidlowo zareagowala powodujqc tak dtugie blokady dr6g.
w dniu 18 maja br. w miejscowosci chlewo odbyly sig zawody poinrnicze
mlodzie2owych druzyn stra:2ackich. Nagrody ufundowane przez starostE
by$ bardzn skromne (za zlobycie pierwszego miejsca - koszulka, za drugie
itrzccie - notesiki i dlugopisy) . w zrriqzku ztym zapytuje jakie srodki
w budzecie starostwa Wzozlrraczrlne sgna ochronp ppol. i sluZby OSp.
W obrgbie parkingu przy ul. Piastowskiej obok szkoly rosn4lipy,lt6re
zaslamajqwidocano 56 i zag aidqbezpie czsirstwu ruchu . zapytuje cry rne
moirna ich wyciq6.
Radny Andrzej og6rkiewicz postuluj e zaNofuerie barierek na drodze z ols4,-
ny do P arzynow a, ll6re popraw t4bezpieczeristwo u4rtkownik6w tej dro gi
(zagroZenem jest nr,rlaszpza grzqpkie urpadaj4ce w przepafit pobocze).
z'apytuJe jakiesluzbyodpowiadajqzasprz4taniepadtychzwierz4tnapobo-
czach dr 6 g, pr zy dr o tory ch row6w, itp.
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Do p-ktu 8-eo Zanvtania i wnioski pmewodniczacvch dzielnic i soltvs6w
Nie bylo.

Do n-ktu 9-go Sprawozdanie fipansowe Ostzeszowskiego Centrum Kulturr
n-2007 rok
Powyzsze sprawozdanie bylo tematemposiedzef stalych Komisji Rady
Miejskiej.
Sprawozdanie stanowi zalaczntk do protokolu.
Artur Derewiecki - Dyrektor Ostrzeszowskiego Centrum Kultury przed-
stawil projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawodanra finansowego
i rozliczenta wyniku finansowego Ostrzeszowskiego centrum Kultury.
Uchwala zostala przez Radg Miejskq podjqta jednoglo5nie (20 glos6w,Zd).
Uchwala Nr XVIIVI 23 /2008 stanowi zaNqcznkdo protokolu.

Do o-ktu 10-eo Snrawozdanie finansowe Biblioteki Publicmei Miasta i Gminv
Ostryesz.6w 2a2007 rok
Powyzsze sprawozdanie bylo tenr,at posiedzerl stalych Komisji Rady
Miejskiej.
Sprawozdanie stanowi za\qszntk do protokolu.
Renata Nowicka - Dyrektor Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Ostrze-
sz6w przedstawila projekl uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania
finansowego i rozliczenia wyniku finansowego Biblioteki Publicznej Miasta
i Gminy Ostrzesz6w.
Uchwala zostala przezRadE Miejsk4 podjgta jednoglo$nie (20 glosow,Zd').
UchwalaNrXVIU124/200Sstanowizalqcznikdoprotokolu.

Do D-lrtu ll-so Informacia dotvczaca dzialalno5ci Zakladu Gospodarki Mieszkaniowei
sD. z o.o. w 2007 roku
Tadeusz Pelc - Prezes Zakladu Gospodarki Mieszkaniowej sp. z o.o.
zaponn| Radg Miejsk1 z powyhszq informacj 4.
Informacja byla tematem posiedzeri statych Komisji Rady Miejskiej.
Informacja stanowi z,alryznrk do protokofu .

Do n-Irtu 12-eo Sprawozdanie z dzialalno5ci Zakladu Enersetvki Cienlnei sp. z o.o.
zarok2007
Wodzimierz Drogi- Prezes ZaktafurEnergetyki Cieplnej sp. z o.o.
przedstawil Radzie Miejskiej powyZsze sprawozdanie.
Radny Henryk Mackanid zapytttse jaki ftdzie koszt inwestycji prry drodze
nr  11 .
Prezes odpowiedziaL ze koszt inwestycji 4 -5 milion6w zl.
Sprawozdanie bylo tematem posiedzeri statych Komisji Rady Miejskiej.
Sprawozdanie stanowi zal4czttk do protokolu.

Do p-ktu 13-so Podiecie uchwal w snrawie:
a) z4ian w budiecie Miasta i Gminv 9struesz6w w 2908 roku (nr

103/2008)
J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil powyhszy projekt uchwaly.
Uchwala zostatrapozytywnie zaopiniowana przuz stale Komisje Rady
Miejskiej pod obrady sesji.



Radny Henryk Mackanid lzapttuj; 
")y 

^pow $ I pkt3 dotycz4cy
przekazanra dotacji do Osrodka Sportu i Rekreacji jest prawidlowy.
Skarb,nik wyjafnil, ire zgodnie z ustawqo finansach publicznych nie ma
innej moZliwowiprzekazanadotacji do Osrodka Sportu i Rekreacji.
Uchwala zastaNaprzezRadg Miejsk4podjgta I8 glosami ,d',2 ,;wstrzy-
muj4cymi".
Uchwala Nr XVIUl2512008 stanowi zalqcznk do protokolu.

Obrady sesji opuScil radny Adam Zawada.

Mariusz witek - zastgpca Burmistrza przedstawil nastppujqpe projekty uchwal
w sprawie:
b) zasad wvnaimowania lokali wchodzacvch w sklad mieszkanioweso

zasobu srninv (nr 98/2008)
Projekt uchwaly byl omawiany na posiedzeniach stalych Komisji Rady
Miejskiej i porytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.
Radny Henryk Kajser zapytuje co zr.:rrcry,|lieuzasadniona odmowa-'.
ZastEpca Burmistrza zaproponowal wykreSlenie slowa,,nieuzasadniona".
Uchwala zostala przaz Radp Miejska podjgta jednogloSnie ( I 9 glosow
,7.d).
Uchwala Nr XVIIV1 2612008 stanowi zaNqcznk do protokolu.

Na obrady sesji powr6cil radny Adam Zawada.

c) oowierzenia zarzadu nad nieruchomo5ciami wchodzacvmi
do sminneqo zasobu nieruchomo5ci (nr 9912008)
Projekt uchwaly byl omawiany na posiedzeniach stalych Komisji Rady
Miejskiej i pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.
Uchwala zostatra Wz&z Radq Miejska podjgta jednoglo5nie (20 glosow
,7a').
UchwalaNrXVIII/127/200Sstanowizalqczsttkdoprotokolu.

d) szczee6lowvch zasad i trvbu umarzania oraz udziehnia ulg w splacaniu
wierzvtelno5ci i naleinosci nienieinvch. do kt6rvch nie stosuie sie
nnepis6w ustawv Ordvnacia Dodatkowa oraz wskazania organ6w
do teso uprawnionvch (nr 100/2008)
Stanislaw Wabnic - Burmistrz przedstawil powy2szy projekt uchwaly.
Projekt uchwaly byl omawiany na posiedzeniach stalych Komisji Rady
Miejskiej i pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.
Uchwala z-o stala pr zez Radp Miej sk4 podjEta jedno glo Snie (2 0 glo s6w
,zd).
Uchwala Nr XVIIVI 28/2008 stanowi zaiNqcznkdo protokolu.

e) zamianv grunt6w pomiedzv Miastem i Gmina Ostlzrsziw a Pania
Stanislawa Pruchniewicz zam. Osiedle Piast6w 7El5. 63-500
Ostzesz6w (nr 102/2008)
Projekt uchwaly byl omawiany na posiedzeniach stalych Komisji Rady
Miejskiej i porytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.
Uchwala z-ostatra przez Radg Miejska podjgta jednogloSnie (20 glos6w
,zd').
UchwalaNr XVIII/I29/2008 stanowi z-aNqcznk do protokofu.
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0 wniesienia nieruchomo5ci zabudowanei ooloinnei w Oshzeszowie
na zecz Wodoci4g6w Ostlzeszowskich sp6lka z o.o. z/s w Ostlzeszowie
(nr 104/2fi)8)
Projekt uchwaly byl omawiany na posiedzeniach statrych Komisji Rady
Miejskiej i pozytywnie zaopiniowanypod obrady sesji.
Radny Henryk Kaj ser zapytuje jakie bedzie przezfiaczanie proponowanych
nieruchomosci i jakie uzyskamy dochody - mySlg, 2e duze bior4c pod
uwagQ dzialkq i budynki.
Piotr Klimek - Prezes Wodoci4g6w Ostrzeszowskich sp. z o.o. lvyja5nil,
ze budynki s4do remontu.
Mariusz Witek wyja6nil, Ze najpierw nleiry ponie56 naklady na remont
budynk6w, apirnej moZna hczyf na dochody.
Uchwala zastaNa prznzRadp MiejskA podjgta jednogloSnie (20 glos6w
r7d'\'
Uchwala Nr XVIII/I 30/2008 stanowi zal4cznik do protokolu.

g) nieodnlatneso nabvcia nieruchomo5ci nolo,ronei we wsi Roeaszryce.
mina Ostlzesz6w (nr 105/2Q08)
Projekt uchwaty byl omawiany na posiedzeniach stalych Komisji Rady
Miejskiej i pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.
Uchwala zo staNa przez RadE Miej skq podj gta j edno glo Snie (20 glo sow
,71').
UchwalaNrXVl,Jlll3ll2008stanowizatqczrrkdoprotokolu.

Do p-ktu 14-eo Odnowiedzi na interuelacie i zanvtania- 
Stanislaw Wabnic - Burmistrz odpowiadaj4c na interpelacje izapytana
wYja5nil:
- grunt, na kt6rym planuje sig ustawienie stacji przekui:nkowej telefonii
kom6rkowej nalezry do prywatnego wlafciciela. Pozwolenie na ustawienie
wydaje powiat,

- przy zmianie planu przestrzennego zagospodarowania zabronimy usta-
wiania stacji przeka;Znikowej telefonii kom6rkowej,

- pboczaprzy drogachwojew6dzkich bedawykoszone. Przetacgi na wy-
kaszanie poboczy Dyrekcja Dr6g w Poznaniu,

- chodnik na ul. Daszynskiego mial by6 poprawiony we wrze5niu i do dziS
nic nie uobiono,

- wtym roku bpdzie prowadzony II etap nriany oznacznfr'ulic,
- remont pomnika na cmentarnr musi byd uzgodniony z konserwatorem
zabytk6w,

- dneciz innych gmin nie sqprzyjmowane do naszych przedszJcoli - to
pom6wieni4

- spraw€ wypadk6w wyjaSnip - skierujemy pismo do Policji,
- sprawQ nagr6d w zawodachpoiarmczych - skierujemy pismo do

Starostwa
- wycigcie lip przy parkingu - skierujemy pismo do Starostwa,
- Powiatowy Zarzqd Dr6g nie reaguje na wnioski z gmig
- padle mierzqtana drogach winien usuwai wlaSciciel &ogt,
- Straz Miejska sprawdzi parkowanie przy Biedronce.
Radny Adam Zawadaproponuje przestawienie toalety z Borku w okolice
parku przyUrzqdzie Miasta i Gminy.
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Radny Henryk Mackani6 zapytuje czy sqmoLliwo5ci usunigcia krzew6w,
kt6re zaslaniajq widoczno56.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej wnosi o wykoszenie chwast6w na tere-
nachprryleglych do ul. I Maja - ul. Le6nej utrudniaj4widoczno$d kie-
rowcoilL
Proponuje, aby toaletg z ul. Borek ustawi6 w parku prry d.2l Stycaia.

Do p-ktu 15-go Sorawv r6tne i informacie
Stanislaw Wabnic - Burmistrz poinformowal, 2e w dniu 22 rrnjabr.
uczestniczyl w spotkaniu w sprawie drogi Sl1.
W najblizszym crasie budowa bqdzie obwodnica Ostrowa \Vlkp. I etap
roryocnie sig w miesiecu czerwca 2008 roku.
Radny Andrzej Manikowski poinformowal, 2e uczestnicrylw XV Piel-
grrymce Samorz4dowc6w na Jasnq G6rg w Czgstochowie.
Poinformowal,2e planuje sig utworzenie portalu intemetowego na 30-lecie
pontyfftatu Jana Pawla II.
Radny Jan G6ra podziEkowal za ustawienie pojemnik6w na segregacjg
Smieci w obrpbie ul. Grabowskiej.
Radny Edward Skrz5rpek - Przewodnic zqcy Rady Miej skiej odczytat
Radzie ficzenazokaqi l8-lecia samorzqdu od:
- Stowarryszenia Forum Ziemi Ostrzeszowskiej,
- Warsztat6w Terapii Zajgciowej w Ostrzeszowie,
- Przedszkola nr 5 w Ostrzeszowie.
Poinformowal, 2e:
- otrzymali$my zaprosznnie rnDni Mikstatrl kt6re odbEd4 siE w dniach
3l maja- I czerwca 2008 roku,

- wszyscy radni otrrymali monetg ,denar ostrzeszowski",
- w dniu 4 czenryca odloede sig wybory sohysa we wsi NiedZwiedZ,
- kolejna sesja Rady Miejskiej odbgdzie sig w dniu 26 czerurca 2008 roku.

Do p-ktu lGso Zakofczenie
Przewodnic zryy RaAy Miejskiej kr6tko podsumowal prz.ebieg obrad sesji,
podzigkowal wszystkim zaudzialw obradach izamk'nil obrady XVIII sesji
Rady Miejskiej.
Rada podjqla 9 uchwal.
Radarozpoczglaobrady o godzinie 10@, a zakofrczylao godzinis ll3g.

Protokolowala


